

CONTENTS

Synthesis and Co-crystal Structure of 1,2-bis(4-pyridyl)ethane-1,3-benzenedicarboxylic acid (1/1)	Shie-Fu Lush, Chong-Wei Chen, Fwu-Ming Shen	1
Single-Pass Projection Rendering with High Efficiency for AR	Shing-Min Hu	9
Study on the Anti-inflammatory Effect of Scutellaria Baicalensis Georgi and its Active Constituent	Ming-Shueh Shieh, Jui-ling Chou	23
Synthesis and Crystal Structure of the Coordination Compound Trans-Tetraaquabis (Pyridine-4-Carboxylate-κN)-Cobalt(II)	Fwu-Ming Shen, Shie-Fu Lush	33
The Effect of Brand Image and Product Grade on Consumers' Purchase Intention : The Moderating Role of Price Discount	Jui-Lung Chen	43
The Impact of Organizational Climate and Innovation Capability on Organizational Performance in Beauty SPA	Huang Jiann-Wen, Chou Jui-Jung, Loo Hong-Hui, Wei You-Ci, Huang Ling-Hui, Fan You-Feng	61
Nursing Experience of a Medication Non-compliant Patient with Hyperglycemia and Chorea	Ya-Ling Lin, Hsiao-yun Chang, Chen-Yu Lin, Kai-Jen Cheng	85

# 元培學報

第十九期

目次

● 1,2-雙(4-吡啶)乙烷-1,3-苯二甲酸(1/1)共結晶體的合成及其結構分析	駱詩富、陳重璋 沈福銘	1
● 擴增實境的高效能單一回合投影彩現	胡興民	9
● 中藥黃芩及其活性成分之抗發炎作用研究	謝明學、周瑞玲	23
● 反式-二(吡啶-4-甲酸)四水鈷(II)配位化合物合成與晶體結構分析	沈福銘、駱詩富	33
● 品牌形象及產品等級對消費者購買意願之影響—價格折扣干擾效果之探討	陳瑞龍	43
● 美容 SPA 業組織氣候與創新能力對組織績效的影響	黃建文、周瑞蓉 盧虹惠、魏佑慈 黃鈴惠、范祐鳳	61
● 照顧一位糖尿病患不遵醫囑合併舞蹈症之護理經驗	元培科技大學圖書館 木雅鈴、張曉雲 木宸好、鄭凱仁	85

